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Témata diskuse
• Problematika GDPR na obcích a související 

bezpečnost

• Problematika eOP a eIDAS

• PMA procesní modelování agend

• SmartCity – módní téma, jak s ním naložit?

• Připravované dotační tituly 2017 a dále

• Služby Egon ServiceBus a CMS 2.0

• Povinnost elektronické komunikace 
s uchazeči o VZ

• Různé
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Popis a informace o službách 
Egon ServiceBus a CMS 2.0

• migraci služby „přenos dat při 
zpracovávání agendy RO, dopravně 
správních evidencí a CD“ na nového 
operátora – k 30.4.2017

• Co je obsahem katalogů těchto služeb?

• Jak se mohou obce připojit a reálně 
využít tyto služby?

• Jaké jsou dosavadní zkušenosti a 
zpětné vazby o využití těchto služeb?
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Co je KISMO?

• Komise pro informatiku SMO ČR
• Poradní orgán Předsednictva SMO ČR

o je složena z IT odborníků i politiků z měst a obcí
o zasedá zpravidla 10 krát ročně
o úzce spolupracuje s informatiky Asociace krajů ČR, se

Sdružením tajemníků, s poslanci Parlamentu ČR
a nově s iniciativou 202020

• Spolupráce při zavádění projektů MV ČR
• Připomínkování legislativy a vládních 

koncepcí
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Co je KISMO? 

• Obce zastoupené v KISMO
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Ostrava

Karviná

Třinec

Otrokovice

Uherský
Brod

Jihlava  Velké Meziříčí       Brno       Vyškov

Děčín  Měšice Úvaly Koberovy Nymburk
Ústí nad Labem

Chomutov

Cheb

Kladno

Praha

Černošice

Milevsko

Prachatice

Krumsín

Obec I. typu

Obec II. typu

Obec III. typu



Činnosti KISMO za uplynulý rok

• Jednání se zástupci MVČR a ZR o
přípravě realizace eIDAS.

• Pravidelná komunikace s odborem
Hlavního architekta e-governmentu.

• Spolupráce s Komisí Rady AKČR pro
informační technologie ve veřejné
správě.

• Spolupráce s výborem pro veřejnou
správu a regionální rozvoj PSP a
příslušnými podvýbory.

• Spolupráce s iniciativou 202020
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Problematika GDPR na obcích a 
související bezpečnost

• GDPR – evropská směrnice o ochraně 
osobních údajů „General Data Protection Regulation“

 Účinná od 25. května 2018

 Obec si musí zajistit pověřence (DPO) 
pro ochranu osobních údajů

 Občan bude mít právo na výmaz dat z 
evidencí a databází vedených obcí

 Pokud obec nezajistí bezpečnostní 
opatření, tak jí hrozí vysoké pokuty

 Zodpovědnost má politická 
reprezentace obce!
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Problematika GDPR na obcích a 
související bezpečnost

• Bude možné i nadále vést lokální databáze 
(poplatníků, psů, parkovacích karet, …)?

• Jak se bude pohlížet na TV přenosy 
z jednání zastupitelstva obce? 

• Jak se bude pohlížet na kamerové 
zabezpečení budov? 

• Jak se bude pohlížet na nahrávání hovorů, 
na Call centrech úřadů a na MP?

• Kontaktní pracoviště úřadu (asistované 
přepážky) - poskytování informací = 
přístup do řady IS na úřadu. Problém???
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Problematika GDPR na obcích a 
související bezpečnost

• Jak bude probíhat skartace elektronických 
dat (občan se odstěhuje a požádá o 
výmaz)?

• Budou úpravy AIS spadat do placené 
technické podpory = změna legislativy?

• Bude si moci obec zajistit pověřence 
dodavatelsky? Co jeho erudice (ISO)?

• Neuvažuje se o zřízení pověřence na 
krajském úřadu, pro malé obce (I. a II.)? 

• Je možné roli pověřence provázat s 
nějakou rolí v ISMS ?
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Problematika GDPR na obcích a 
související bezpečnost

• Nepřipravuje ÚOOÚ nějakou metodiku?

• Neuvažuje MMR či AK ČR o zaštítění 
podpory přípravy na povinnosti obcí?

• Nebude na analýzu, vyhodnocení a návrh 
opatření nějaký dotační titul?

• Bude nutné provádět analýzu web aplikací 
(portály obcí) na soulad s GDPR?

• Bude nutné mazat data z obnovených dat 
ze záloh? Evidence vymazaných dat?
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Problematika eOP a eIDAS

• Kdy se předpokládá, že zákon o eOP vejde 
v účinnost a kdy se nové eOP začnou 
vydávat? Budou k ní návazné služby?

• S jakými přípravnými kroky by měly (v 
rozpočtu) obce počítat (pořízení čteček 
eOP, úpravy AIS apod.)?

• Co se předpokládá, že bude možné na čip 
v eOP uložit?

• Proč se stále vydávají za 500 Kč eOP s 
čipem, přestože se ví, že jej nelze využít? 
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Problematika eOP a eIDAS

• Jak budeme na přepážce v říjnu 2018 řešit 
ověření občana EU např. z Nizozemí?

• Pokud by se chtěl náš občan ověřit v 
zahraničí, bude to možné? (Co moje.ID?)

• Kdy se předpokládá, že zákon o el. 
identitě vejde v účinnost?

• Tak jako mají obce své strategie rozvoje 
ICT, tak existuje i obdobná strategie 
budování eGovernmentu na MV, dle které 
by si mohly obce plánovat své kapacity a 
finanční prostředky na jejich realizaci?
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PMA procesní modelování agend

• Jaké výstupy a přínosy pro
elektronizaci procesů měly ukončené
dva projekty PMA?

• Města a obce si problematiku PM a
procesních auditů řeší sami a výstupy
z MV nevyužívají. Proč to MV obcím
nenabízí nebo je metodicky nepodpoří?

• Co je obsahem a s jakými finančními
prostředky MV počítá na projekt PMA3?
Je to hospodárné?
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SmartCity – módní téma, ale jak 
s ním naložit?

• Co je to vlastně SmartCity?

• Pozor na „výhodné pořízení“ autonomních 
systémů a vybavení.

• Nepřipravuje MMR v oblasti SmartCity
nějakou metodickou podporu, aby se tyto 
oblasti daly v budoucnu např. na úrovni 
kraje dobře integrovat a propojovat?

• Připravuje MMR pro oblast SmartCity
nějaké dotační tituly?
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Připravované dotační tituly 2017 
a dále
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• Jaký je stav podaných žádostí o dotaci 
na projekty z výzev IROP (č.04, č.28 a 
dalších)?

• Pro jaké oblasti se pro obce připravují 
další výzvy na rok 2017 a 2018?

• Jaký je stav podaných žádostí o dotaci 
na projekty z OPZ (č.33) a jaké další se 
ještě připravují?



Povinnost elektronické 
komunikace s uchazeči o VZ

• Jak se musí obce připravit na splnění
požadavků plynoucích ze zákona č.
134/2016 Sb., o zadávání veřejných
zakázek (účinným od 1.10.2016),
konkrétně povinnost elektronické
komunikace s uchazeči, jak ji nařizuje
§211 odst. 3, s odkladem pro
samosprávy od října 2018?

• …
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A jak dál .... ? 
• „ … moc dlouho přešlapujeme na místě 

(cca 3 roky)“ Věra Kovářová

• „ … stále se propadáme v žebříčku 
eGovernmentu ve světě“ Andrej Babiš

• „ … do 2012 se vyřešily DS, Czech POINT
a ZR, od 2012 do 2017 se snad vyřeší 
identita“ Ondřej Felix

• „… proč si nemůže občan požádat o nový 
pas přes ISDS“ David Frantík

• „ … v internet. obch. jsem 3 v Evropě a 
v eGovernmentu jsme na 50 místě“

Zdeněk Zajíček
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... úvahy o ministerstva informatiky? 
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Děkujeme za pozornost!
Mgr. Jaroslav Střelák, předseda KISMO
podatelna@krumsin.cz, 725 131 130 

Ing. Pavel Rous

pavel.rous@mestokladno.cz, 606 770 173


